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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Semjén Zsolt tárca nélküli miniszternek

„Miért ilyen kevesen pályáztak a hallgatói támogatásra? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr!

Hallgatói támogatásra azok a hallgatók pályázhattak, akik felsőfokú tanulmányaikat nappal i
tagozaton alap vagy magiszteri tanulmányaikat részben vagy egészben magyar nyelven folytatják .
A hallgatói támogatás összege 2 800 Ft/fő .

Bár az oktatási-nevelési, valamint tankönyv- és taneszköz támogatástól eltérően ezt a támogatás i
keretet nem csökkentette a kormány, sajnos meg kell állapítanunk, hogy a tizennégy évvel ezel őtt
meghatározott hallgatói támogatás összege ma már nevetségesen alacsony. Ha figyelembe vesszük
a pályázat beadásának költségeit is, a hallgatóknak ma már nem éri meg benyújtani a pályázatot .
Ennek is köszönhető , hogy 2013-ban a hat szomszédos országból mindössze 2 .866-an nyújtottak b e
pályázatot, amelyb ő l 135-öt a BGA elutasított. A kifizetett hallgatói támogatás összege mindössz e
7,6 millió Ft volt .

Tekintettel a fentiekre kérdezem, hogy miért ilyen alacsony a hallgatói támogatás összege, illetv e
milyen elképzeléseket alakított ki a kormány a hallgatói támogatás esetleges átalakítására ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . február „z”.

	

Kiss Lászl ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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